
 

Zápis z výborové schůze 21.12.2022, 17:30, online 
 

Přítomny: Kateřina Fejfarová, Šárka Slezáková, Hana Jemelková, Vendula Vašková, Eva 
Bauerová, Kristýna Banertová, host Miroslava Binderová  
 
1, Zahájení – 17:30 předsedkyně Kateřina Fejfarová zahájila výborovou schůzi. Výbor se sešel 
v plném počtu a souhlasí s programem schůze. 
Pro: 6 – odsouhlaseno jednohlasně 
 
2, Korespondenční hlasování – viz příloha č. 1, korespondenční hlasování zpracovává 
jednatelka Ing. Šárka Slezáková 
Pro: 6 – odsouhlaseno jednohlasně 
 
3, Chovatelské kolegium – viz příloha č. 2, zprávu chovatelského kolegia zpracovala HPCH 
Hana Jemelková 
Pro: 6 – odsouhlaseno jednohlasně 
 
4, Plán akcí na rok 2023 – viz příloha č. 3 
Pro: 6 – odsouhlaseno jednohlasně 
 
5, Různé:  

- Ročenka bude vydávána elektronicky, v souladu s bodem 1.6. Stanov klubu. 

- Na webových stránkách bude zveřejněn nový bonitační řád a povahový test. 

- Termín rebonitace pro všechny odvolané je 30. 4. 2023 v Horních Počernicích, 

bonitace bude probíhat podle nového bonitačního řádu. 

- Člena/ku výboru na pozici ekonom bude členská základna volit 2. 4. 2023 na řádné 

členské schůzi. 

- Odměna pro Kristýnu Juklovou za pomoc s administrací členské základny, ve výši 

4.000,- Kč. 

Pro: 6 – odsouhlaseno jednohlasně 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Příloha č. 1 – korespondenční hlasování  
 
Rekapitulace korespondenčních hlasování rok 2021/2022 
6. 9. 2021 
Změna propozic na MRS 2021 - odsouhlaseno 
19. 9. 2021 
Složení bonitačních a svodových komisí Kolín -Sendražice a Kolín Borky- odsouhlaseno 
27. 9. 2021 
Formulace výzvy výboru klubu k revizní komisi ve složení p. Vokurková a p. Kotěšovská  - 
odsouhlaseno 
12. 10. 2021 
Návrh způsobu vyúčtování cestovních příkazů - odsouhlaseno 
12. 10. 2021 
Složení bonitačních komisí Přerov - odsouhlaseno 
29. 11. 2021 
Poplatková listina na rok 2022- odsouhlaseno 
10. 2. 2022 
Propozice na klubovou výstavu konanou v Horce na Moravě - odsouhlaseno 
15. 2. 2022 
Propozice svod mladých Přerov  - odsouhlaseno 
21. 3. 2022 
Propozice svod mladých Knížecí rybník a bonitace Benátky nad Jizerou   - odsouhlaseno 
26. 3. 2022 
Složení svodové komise Přerov – odsouhlasen 
28. 3. 2022 
Uzavření DPP pro výkon fce ekonoma – odsouhlaseno 
5. 4. 2022 
Návrh na posuzování výstavy p. Plundrou – odsouhlaseno 
6. 4. 2022 
Propozice na výstavu Knížecí rybník – odsouhlaseno 
6. 4. 2022 
Ekonomická směrnice  – odsouhlaseno 
28. 4. 2024 
Složení svodových komisí Knížecí rybník  – odsouhlaseno 
2. 6. 2022 
Žádost o rozšíření aprobace na plemeno hw Ing. Eva Mayerová – odsouhlaseno 
9. 6. 2022 
Úprava ekonom. směrnice a kontrol vrhu – odsouhlaseno 
16. 7. 2022 
Propozice výstavy Samopše - odsouhlaseno 
19. 7. 2022 
Propozice bonitace Kolín – odsouhlaseno 
19. 7. 2022 
Žádost o rozšíření aprobace na plemeno hw Kateřina Míchalová – odsouhlaseno 
 



 
25. 7. 2022 
Podmínky pro delegaci na MS IHF Maďarsko – odsouhlaseno 
13. 8. 2022 
Změna počtu výstav pro rok 2023 – nově klub zajistí dvě - odsouhlaseno 
3. 10. 2022 
Složení pomocného týmu na mistrovství Maďarsko - odsouhlaseno 
10. 10. 2022 
Areál pro výstavu na září 2023 - odsouhlaseno 
7. 11. 2022 
Nominace na MS IGP-FH 2023-odsouhlaseno 
14. 11. 2022 
Návrh  rozhodčích na MS IGP-IHF 2023-odsouhlaseno 
30. 11. 2022 
Poplatková listina 2023-odsouhlaseno 
 



 
Příloha č. 2 

 

Zpráva z činnosti chovatelského kolegia v roce 2022 

 
Po dvou letech byl rok 2022 konečně „normální“ a mohly tak bez omezení proběhnout všechny 

naplánované chovatelské akce. Počet členů chovatelského kolegia se snížil na pět poradců 

chovu, protože ke konci roku 2021 ukončila na vlastní žádost práci poradce chovu paní Gabriela 

Miksová, které tímto ještě jednou děkuji za dlouholetou práci pro klub.  

 

Chovatelské kolegium v průběhu roku komunikuje především on-line. Schůzka chovatelského 

kolegia byla naplánovaná pouze jedna a to na 4. 6. 2022 v Přerově. Hlavním programem byla 

změna povahového testu a navazující změny v bonitačním řádě. Poradci chovu a členové 

výboru na cvičišti v Přerově vyzkoušeli s nástřelovými psy navrhované změny povahového 

testu. Povahový test a bonitační řád se pak upravil do konečné podoby znění, jak byl později 

předložen ke schválení členům na členské schůzi. Členské schůzi byly předloženy i důvody, 

proč chovatelské kolegium ke změnám přistoupilo a proč doporučuje členům schválit novou 

úpravu povahového testu a bonitačního řádu.  

 

Členská schůze dne 25. 9. 2022 nový Bonitační řád a povahový test schválila, změny tak budou 

platit od bonitací v roce 2023.  

 V průběhu roku 2022 chovatelské kolegium řešilo mimo běžné činnosti poradců chovu 

pouze:  Žádost Ing. Nováka o schválení výhledové koncepce a organizaci chovu, vč. 

výjimky z ChŘ. 

 - Členové CHK se shodli na tom, že není v kompetenci chovatelského kolegia 

schvalovat chovatelům jejich koncepci chovu. Z tohoto důvodu nebylo o této žádosti 

ani hlasováno. Pokud Ing. Novák pošle žádost o povolení konkrétní výjimky, bude ji 

CHK projednávat.  

 Informaci od poradkyně chovu Italského hovawart klubu, že negativní výsledek 

vyšetření na degenerativní myelopatii (DM), který máme u chovného psa BillyRoy 

Awedante zveřejněný v klubové databázi, neodpovídá skutečnosti.  

- Na základě zjištěných informací jsem z pozice HPCH odeslala Kárné komisi HwK ČR 

žádost o prošetření, zda jednáním majitele psa došlo k porušení chovatelské etiky a 

poškození dobrého jména klubu. Kárná komise dne 22. 9. 2022 svým rozhodnutím 

udělila pozastavení chovnosti psa BillyRoy Awedante na dobu 1 roku, tedy do 30. 9. 

2023.  

Na vlastní žádost ukončuje k 31. 12. 2022 práci kontrolora vrhu paní Květoslava Valušová. 

Děkuji ji za dlouhodobou práci pro klub, ať už to bylo v minulosti ve funkci hlavní poradkyně 

chovu, poradce chovu nebo posledních pár let jako kontrolor vrhu.  

Rok 2023 je z pohledu členů a zvláště pak chovatelů důležitý, protože je rokem volebním a 

bude se volit nový hlavní poradce chovu. V kompetenci HPCH je jmenování poradců chovu a 

tím i složení chovatelského kolegia.  



 
Na funkci hlavního poradce chovu znovu kandidovat nebudu, proto bych na závěr zprávy chtěla 

poděkovat všem poradcům chovu a kontrolorům vrhu za jejich práci pro chovatele a členy 

klubu, kterou vykonávají sice dobrovolně, ale někdy na hranicích svých časových, psychických 

i fyzických možností.  

 

Hana Jemelková, hlavní poradce chovu 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



 
Příloha č.3 

 
Plán akcí na rok 2023 

 

Termín Akce Místo konání 

1. 4.2023 Svod mladých Kyselovice 

2.4.2023 Členská schůze Morava 

22.-23.4.2023 MR Stopařů Defurovy Lažany 

30.4.2023 Bonitace Horní Počernice 

20.5.2023 Klubová výstava Knížecí rybník 

21.5.2023 Svod Knížecí rybník 

26.-28.5.2023 Zasedání IHF Bologna 

3.6.2023 Bonitace Morava 

23.9.2023 Speciální výstava  Areál kempu Olšovec 

6.-8.10.2023 Výcvikový víkend 
Pohlednička 

Pohlednička 

14.10.2023 Bonitace Kolín - Sendražice 

15.10.2023 Svod mladých Kolín Sendražice 

20.-22.10.2023 MS IGP FH – v jednání  


